



The Arrangement for S.2 Second Uniform Test

有關中二級下學期統一測驗安排

Dear Parents,
各位家長：

The Second Uniform Test will be held from 18 March (Mon) to 22 March (Fri) and from 15 April (Mon) to 16 April (Tue) to assess students' learning. The timetable is appended to page two of the circular for your reference. Please remind your son/daughter to do revision and observe the following arrangements. Supplementary test will NOT be arranged for any absences in the second uniform test.

Date	Duration	Subject
18/3/2024 (Mon)	40 mins	Mathematics
19/3/2024 (Tue)	40 mins	Chinese Language
20/3/2024 (Wed)	40 mins	English Language
21/3/2024 (Thu)	30 mins	Chinese History
22/3/2024 (Fri)	30 mins	Geography
15/4/2024 (Mon)	30 mins	Integrated Science
16/4/2024 (Tue)	30 mins	English Enrichment

Venue:

Class	2A	2B	2C	2D
Room	201	202	203	204

Remarks:

- (1) Students should arrive at the school by 8:00 am. Otherwise, students will be taken as being late for the school.
- (2) The seating arrangements will be uploaded to the school website ONE week before the examination.

For enquiries, please contact the General Office on 2604 9762.

本校謹訂於 3 月 18 日 (一) 至 3 月 22 日 (五) 及 4 月 15 (一) 至 4 月 16 (二) 日舉行下學期統一測驗以評估 貴子弟之學習表現。隨函附上測驗時間表乙份，以供參考。亟盼 台端能鼓勵 貴子弟力求上進，爭取理想成績。若缺席是次考試，不論任何原因，本校概不准予補考，敬希垂注為荷。

中二級下學期統一測驗時間表 (請參閱英文版)



Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal
28 February 2024

沈啟誠校長
2024 年 2 月 28 日

CHRISTIAN ALLIANCE CHENG WING GEE COLLEGE
2023 – 24 Second Uniform Test Timetable Arrangement
18 – 22 March, 15 – 16 April 2024

TIME	EVENT
08:00	First Bell Ring
08:05	Second Bell Ring
08:05 – 09:00	Uniform Test/1 st Period
09:00 – 09:15	1 st Recess
09:15 – 09:45	2 nd Period
09:45 – 10:15	3 rd Period
10:15 – 10:45	4 th Period
10:45 – 11:00	2 nd Recess
11:00 – 11:30	5 th Period
11:30 – 12:00	6 th Period
12:00 – 12:10	3 rd Recess
12:10 – 12:40	7 th Period
12:40 – 13:10	8 th Period
13:10 – 13:40 (Fri: 13:50)	9 th Period